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Zápisnica 

z 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 04.10.2023 

v budove obecného úradu. 

 

Úvodom zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce privítal prítomných a oboznámil 

ich s programom rokovania.  

 

Prítomní: prezenčná listina v prílohe zápisnice. 

 

Program rokovania. 

 

1. Otvorenie, program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Úcta k starším 

5. Správa z kontroly vybavovania sťažností a petícii 

6. Telocvičňa  

7. Riešenie výstavby podľa územného plánu. Určiť lokalitu a vykúpiť pozemky pre výstavbu    

cesty a inžinierskych sieti 

8. Budova starého mlyna – rozhodnúť – rekonštrukcia alebo zbúrať  

9. Schválenie projektu – Terénna sociálna práca  

10. Žiadosť folklórnej skupiny Radosť  

11. Žiadosť športového klubu Nacina Ves  

12. Rôzne 

13. Diskusia  

14. Záver a ukončenie 

 

 

 

Program rokovania bol obecným zastupiteľstvom jednomyseľne schválený, tak ako bol 

navrhnutý.  

 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo: 

 

Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Vladimír Donič, Jozef Vojtko, Ján Medzibridský. 

Overovateľov zápisnice v zložení: Martin Demeter, Peter Michalko. 

Za zapisovateľa starosta určil Ing. Petra Voľanského. 
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K bodu 3. Kontrola plnenia uznesenia. 

Kontrolu plnenia uznesení z 6. zasadnutia OZ vykonal starosta obce.  

Starosta obce konštatoval, že uznesenia:   

č. 42 – splnené 

č. 77 – je potrebné rozhodnúť či odpredávame a v akom počte (celkový počet akcii 10.287ks) 

č. 78 – nesplnené 

č. 79 – splnené 

č. 80 – v plnení, podaná žiadosť na SPF 

č. 81 – v plnení 

 

K bodu 4. Úcta k starším 

Starosta obce informoval poslancov o pripravovanej akcii Úcta k starším s dátumom 

07.10.2023 o 16.00 

Program: MŠ Nacina Ves, Čemerňanka, Radosť, Kňahinka z Čičavy  

Občanov nad 63 r. 305 ľudí 

Obecné zastupiteľstvo sa jednohlasne zhodlo a schválilo zabezpečenie tejto akcie. 

 

K bodu 5. Správa z kontroly vybavovania sťažností a petícii 

Správu predniesla hlavná kontrolórka obce p. Michalková. 

Obecné zastupiteľstvo túto správu zobralo na vedomie. 
 
K bodu 6. Telocvičňa 
Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo o aktuálnom stave projektovej 
dokumentácie pre telocvičňu pri základnej škole, ktorá je už neplatná a je potrebná dať 
aktualizovať projektovú dokumentáciu vzhľadom na nové požiadavky a normy. 
Obecné zastupiteľstvo sa jednohlasne zhodlo a schválilo tento zámer  
 
K bodu 7. Riešenie výstavby podľa územného plánu. Určiť lokalitu a vykúpiť pozemky pre 

výstavbu cesty a inžinierskych sieti 

Starosta obce vysvetlil poslancom svoj zámer ohľadom budovania nových lokalít na 

budovanie nových štvrtí v obci a o príprave možného projektu na projektovú dokumentáciu 

na vybudovanie komunikácie a inžinierskych sieti.   

 

K bodu 8. Budova starého mlyna – rozhodnúť – rekonštrukcia alebo zbúrať  

Starosta obce a p. Bieliková informovali o možnostiach využitia budovy a možnostiach 

využitia fondov na obnovu celkovej stavby. 

Poslanci jednomyseľne zámer prípravy projektovej dokumentácie schválili a poverili starostu 

spracovať projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu budovy Goldmanovho mlyna. 
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K bodu 9. Projekt – Terénna sociálna práca  
Starosta obce a p. Kuliková vysvetlili projekt a možnosť pokračovať v projekte Terénna 
sociálna práca, ktorý v sebe zahŕňa jedného Terénneho sociálneho pracovníka a jedného 
terénneho pracovníka 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie schválenie projektu. 
 
K bodu 10. Žiadosť folklórnej skupiny Radosť. 
Starosta obce prečítal žiadosť od FS Radosť o dotáciu v hodnote 1.200,-€ na rok 2024 
Poslanci jednomyseľne súhlasili so zahrnutím tejto dotácie do rozpočtu obce na rok 2024. 
 
K bodu 11. Žiadosť športového klubu Nacina Ves . 

Starosta obce prečítal žiadosť o mimoriadnu dotáciu na dofinancovanie nákladov vo výške 
5000,-€ na rok 2023. 
Poslanci jednomyseľne súhlasili s dofinancovaním a so žiadosťou športového klubu. 
 
 
K bodu 12. Rôzne  

a. Starosta obce ozrejmil situáciu, kedy došlo k odpredaju pozemkov v súkromnom 

vlastníctve p. Skalickým pani Kotlárovej Vlaste a to parcely č.: 1372/22, 

Kupujúci si kupoval pozemky v domnení, že si tam postaví rodinný dom, tieto 

pozemky sa však nenachádzajú v Územnom pláne obce a sú bez prístupu a možnosti 

napojenia na inžinierske siete 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vzniknutú situáciu  

b. Prevod akcii Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti 
- Poslanci súhlasili s prípravou uznesenia o prevode akcii (10.286ks, 1ks akcie ostáva na 

obci) 
 

K bodu 13. Diskusia.   
a. Ján Medzibridsky – sa informoval o stave budovania parkoviska pri cintoríne. 
b. Starosta obce – požiadal poslancov aby si pripravili priority pre investície k príprave 

rozpočtu na budúci rok 2024 
 
K bodu 14. Záverom starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného 

zastupiteľstva oficiálne ukončil.  

 

Overovateľov zápisnice v zložení: Demeter Martin  .......................................... 

 

     Michalko Peter       .......................................... 

                                            

 

 

 .............................................. 
        Anton Šandor, starosta obce 
 


